
PROTOKÓŁ NR XLIX/2010 
 
 
 
z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 6 września 2010 roku w sali narad Urzędu Miasta i 

Gminy w Działoszycach. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 9.00 

 

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 13 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

1. Pan Zdzisław Leks – Burmistrz Miasta i Gminy 

2. Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz Miasta i Gminy 

3. Pani Krystyna Konderak– Skarbnik Urzędu Miasta i Gminy 

 

Do pkt. 1-go 

 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 

 

 Sesja rozpoczęła się o godzinie 9.00 

Otwarcia sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady Pan Zygmunt Saracki . 

Stwierdził, Ŝe w sesji bierze udział 12 radnych i Rada jest uprawniona do podejmowania 

prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

Do pkt. 2-go 

 

Uchwalenie porządku dziennego obrad . 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił  porządek obrad sesji:  

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 
2.  Uchwalenie porządku dziennego obrad. 
3. Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta i gminy na 2010 rok 
 a) dyskusja, 
 b) podjęcie uchwały. 



4. Projekt Uchwały zmieniający uchwałę Nr XLVII/195/2010 Rady Miejskiej w 
Działoszycach z dnia 21 lipca 2010 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniego 
Programu Inwestycyjnego Gminy Działoszyce na lata 2010-2015 
           a) dyskusja, 
  b) podjęcie uchwały. 
5. Projekt uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy 
Działoszyce 
           a) dyskusja, 
  b) podjęcie uchwały. 
6. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy miejscowości Lipówka 
           a) dyskusja, 
  b) podjęcie uchwały. 
7. Projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia w budŜecie Gminy Działoszyce na rok 
2011 środków finansowych na realizację projektu: „Remont drogi powiatowej  
Bukowska Wola – Działoszyce” i ”Remont drogi powiatowej Kozubów – 
DzierąŜnia- DroŜejowice”  w celu zwiększenia bezpieczeństwa ruchu drogowego na 
terenie Gminy Działoszyce w powiecie pińczowskim  współfinansowanego ze 
środków Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011 
             a) dyskusja, 
  b) podjęcie uchwały. 
8. Zakończenie obrad sesji. 
i zapytał, czy radni mają uwagi do przedstawionego porządku. 

 Radny Rady Miejskiej Pan Andrzej Kołpak wniósł o wprowadzenie  do 

porządku obrad sesji  punkt:  sprawy roŜne i zaproponował aby ten punkt znalazł się  

w porządku obrad sesji jako punkt 8, a następnym punktom nadać kolejne 

następujące numery. 

 

 W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał 

pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad sesji pkt. 8. W wyniku głosowania 

wprowadzenie punktu 8 zostało przyjęte jednogłośnie – „za” - 12, „przeciw”- 0, 

„wstrzymał się od głosu” - 0. Przewodniczący poddał pod głosowanie nowy 

porządek obrad sesji. 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum radnych. 
2.  Uchwalenie porządku dziennego obrad. 
3. Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta i gminy na 2010 rok 
 a) dyskusja, 
 b) podjęcie uchwały. 
4. Projekt Uchwały zmieniający uchwałę Nr XLVII/195/2010 Rady Miejskiej w 
Działoszycach z dnia 21 lipca 2010 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniego 
Programu Inwestycyjnego Gminy Działoszyce na lata 2010-2015 
           a) dyskusja, 
  b) podjęcie uchwały. 
5. Projekt uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy 



Działoszyce 
           a) dyskusja, 
  b) podjęcie uchwały. 
6. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy miejscowości Lipówka 
           a) dyskusja, 
  b) podjęcie uchwały. 
7. Projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia w budŜecie Gminy Działoszyce na rok 
2011 środków finansowych na realizację projektu: „Remont drogi powiatowej  
Bukowska Wola – Działoszyce” i ”Remont drogi powiatowej Kozubów – 
DzierąŜnia- DroŜejowice”  w celu zwiększenia bezpieczeństwa ruchu drogowego na 
terenie Gminy Działoszyce w powiecie pińczowskim  współfinansowanego ze 
środków Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011 
             a) dyskusja, 
  b) podjęcie uchwały. 
8. Sprawy róŜne. 
9. Zakończenie obrad sesji. 
który został przyjęty jednogłośnie  /„za” - 12, „przeciw”- 0, „wstrzymał się od głosu” 

- 0. 

Na salę wszedł radny  Pan Roman Wojtal – stan radnych 13 

 

Do pkt 3. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta i gminy na 2010 rok przedstawiła i 

omówiła Skarbnik MiG – Pani Krystyna Konderak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. W wyniku glosowania uchwała 

została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 13, ‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/. 

 

Do pkt 4. 

 Projekt Uchwały zmieniający uchwałę Nr XLVII/195/2010 Rady Miejskiej w 

Działoszycach z dnia 21 lipca 2010 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu 

Inwestycyjnego Gminy Działoszyce na lata 2010-2015 przedstawiła i omówiła Skarbnik 

MiG – Pani Krystyna Konderak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

Salę opuścił radny  Jerzy Mucha – stan radnych - 12 

W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. W wyniku glosowania uchwała 

została przyjęta jednogłośnie / ‘’za’’ – 12, ‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/. 



 

Do pkt 5. 

 Projekt uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Działoszyce 

przedstawiła i omówiła Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz Urzędu Miasta i Gminy 

Działoszyce. 

 Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zygmunt Saracki przedstawił opinie 

Komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały wniosek Burmistrza Miasta i 

Gminy Działoszyce w sprawie przyznania tytułu „Honorowy Obywatel Gminy 

Działoszyce” Panu Adamowi Jarubasowi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki odczytał projekt uchwały i poddał 

go pod głosowanie. W wyniku glosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie / ‘’za’’ – 

12, ‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/. 

 

Do pkt 6. 

 

 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy miejscowości Lipówka 

przedstawiła i omówiła Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz Urzędu Miasta i Gminy 

Działoszyce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.  

  Radny Rady Miejskiej – Stanisław Woźniak – Pan Radny Rady Miejskiej Stanisław 

Woźniak zwrócił się z prośba o wyjaśnienie co  będzie dokładnie robione w miejscowości 

Lipówka 

 

Odpowiedzi udzieliła Pani Krystyna Ciszek – Sekretarz Urzędu Miasta i Gminy – projekt 

skupia się wokół budynku OSP,  jego częściowej przebudowy na potrzeby świetlicy 

wiejskiej. 

 

 W związku z brakiem  dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt 

Saracki odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. W wyniku glosowania 

uchwała została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 12, ‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się od 

głosu’ ’ – 0/. 

 



Do pkt 7.  

 
 Projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia w budŜecie Gminy Działoszyce na rok 
2011 środków finansowych na realizację projektu: „Remont drogi powiatowej  Bukowska 
Wola – Działoszyce” i ”Remont drogi powiatowej Kozubów – DzierąŜnia- DroŜejowice”  w 
celu zwiększenia bezpieczeństwa ruchu drogowego na terenie Gminy Działoszyce w 
powiecie pińczowskim  współfinansowanego ze środków Narodowego Programu 
Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011 – przedstawił i omówił Pan Burmistrz Miasta i 
Gminy w Działoszycach. 
  
 Szanowni Państwo Starosta Pińczowski zwrócił się do nas z prośbą o dofinansowanie 

dróg wskazanych w dzisiejszym projekcie uchwały. 

 W tym roku Gmina złoŜyła  do Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji 

dokumenty dotyczące strat spowodowanych ulewnymi deszczami na przełomie maj, 

czerwca i lipca. Rolnicy będą mogli otrzymać  pomoc w postaci kredytów preferencyjnych, 

natomiast  my jako Gmina otrzymaliśmy  700 000 tys zł do wykorzystania w tym doku na 

remonty dróg. Dzięki temu , Ŝe złoŜyli śmy stosowne wnioski dotyczące    strat w 

infrastrukturę drogową   równieŜ Powiat otrzymał środki na przebudowę dróg, które 

równieŜ musi wykorzystać do końca tego roku. 

 Z uwagi na to, Ŝe termin wykorzystania tych środków jest wyjątkowo krótki dlatego 

proponuje by w najbliŜszą  środę odbyć sesję nadzwyczajną , na której podejmiemy decyzję 

odnośnie wskazania odcinków dróg do remontu.  

 Natomiast jeśli chodzi o propozycje starostwa dotyczącą dofinansowania budowy dróg 

powiatowych przez Gminę, naleŜy pamiętać , Ŝe Gmina jak  i Powiat mają swoje zadania 

własne. Powiat otrzymuje konkretne kwoty na budowę dróg powiatowych w postaci 

subwencji drogowej.  W Narodowym Programie Przebudowy Dróg Lokalnych jest w ocenie 

wniosków  określona punktacja, wnioski są punktowane maksymalnie do  25 punktów, w 

tym 5 punktów jest za współprace z innymi podmiotami, te punkty otrzymuje się nie za 

wielkość  kwoty dofinansowania tylko za samo partnerstwo. Dając jakakolwiek kwotę 

współfinansowania , nie odbieramy Powiatowi Ŝadnego punktu jeśli chodzi o ocenę tego 

wniosku przez Świętokrzyski Urząd Wojewódzki. Drogi Powiatowe muszą zmienić  dlatego 

proponuje aby  drogę w kierunku Miechowa przez Chmielów  dofinansować 20% z uwagi 

na to, Ŝe zostanie tam wykonany chodnik , natomiast do DzierąŜni  - 5%. Jest to z naszej 

strony podejście partnerskie i odpowiedzialne w stosunku do Powiatu. 

 Pan Radny Rady Miejskiej – Jerzy Suwała – odnośnie dokończenia budowy chodnika w 



miejscowości Stępocice 

Pan Radny Rady Miejskiej Andrzej Kołpak – dotyczy naprawy  odcinka drogi od 

Działoszyc w stronę Jakubowic 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki – proponuje aby te pytania przenieść 

do pkt 8 sprawy róŜne, a dyskusje odnieść do przedstawionego projektu uchwały.. 

W związku z brakiem  dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Zygmunt Saracki 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. W wyniku glosowania uchwała 

została przyjęta jednogłośnie  / ‘’za’’ – 12, ‘’przeciw’’ – 0, ‘’wstrzymał się od głosu’ ’ – 0/. 

 

 Do pkt 8. 

 

 Pan Burmistrz Miasta i Gminy – Zdzisław Leks – zwrócił się z prośba do Radnych 

Rady Miejskiej w Działoszycach o przemyślenie  propozycji przebudowy odcinków, na 

które przeznaczone zostaną środki pienięŜne otrzymane z Ministerstwa Spraw 

Wewnętrznych i Administracji.  Pan Burmistrz prosi o rozwaŜne podjecie decyzji, aby w 

środę na sesji mogli podjąć  decyzje w tej kwestii. Pan Burmistrz  uwaŜa aby  zwrócić teŜ 

uwagę na to aby drogi prowadziły przynajmniej do jednego gospodarstwa. Zmierzamy do 

tego Ŝe w  przyszłości kaŜda posesja w Gminie będzie miała drogę asfaltową. 

 

 

 Radny  – Stanisław Juszczyk – z uwagi na jesienną porę  wnosi o wcześniejsze zapalanie 

oświetlenia ulicznego  oraz o  naprawę dróg zniszczonych przez ulewne wrześniowe 

deszcze. 

Radny  Jerzy Suwała – w sprawie  dowiezienia kamienia na zniszczone drogi. 

Radny  Edward Helak – w sprawie  dowiezienia kamienia na zniszczone drogi. 

 Radny  Marek Gwiazda – prosi o interwencję   w |Starostwie  w sprawie drogi powiatowej i 

wykonanie przez rowu odwadniającego. 

 Radny  Andrzej Kołpak – w związku z modernizacją stadionu ma pytanie odnośnie 

zaawansowania  prac oraz terminu  ich zakończenia? 

− drugie pytanie dotyczy przebiegu współpracy Gminy Działoszyce z Związkiem 

Międzygminnym  „Gazociąg” . W związku z tym  , Ŝe Gmina przystąpiła  do tego 

Związku prawie 20 lat temu, wpłynęło tam bardzo duŜo składek, czy ten Związek 



jeszcze istnieje, czy wpływają tam w dalszym ciągu nasze składki? 

− trzecie pytanie odnosi się do spraw powodziowych, czy Gmina posiada opracowany plan 

powodziowy i czy jest przygotowana na takie zdarzenia jak powódź ? 

Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz Miasta i Gminy 

- Dowóz  kamienia na drogi został przerwany z uwagi na przedłuŜające się opady 

deszczu, gdy pogoda się unormuje, wznowimy dowóz . 

− jeśli chodzi o drogę powiatową przebiegającą przez   Wolę Knyszyńska   naleŜy 

wspólnie umówić się na spotkanie ze Starostą  i interweniować w tej sprawie. 

− odnośnie stadionu – nie ma zagroŜenia w chwili obecnej, Ŝe prace na stadionie się 

przedłuŜą, i termin zakończenia inwestycji zostanie zmieniony. W obecnej chwili nie ma 

oficjalnych informacji , Ŝe firma wykonująca prace na stadionie  zrezygnowała z 

wykonania zadania. Pan Burmistrz poinformował, ze jest umówiony na spotkanie z 

wykonawcą na którym rozstrzygnięta zostanie kwestia stadionu.  

− w sprawie drogi powiatowej w kierunku Jakubowic- na dzisiejszej sesji nie 

rozpatrywaliśmy budowy tej drogi tylko odnosiliśmy się do konkretnych odcinków dróg 

które Powiat wytypował w swoim piśmie . 

− jeśli chodzi o zabezpieczenie powodziowe – Pan Burmistrz , odpowiedział  Ŝe moŜe 

wystąpić  taka sytuacja jaka miała miejsce w Bogatyni, takich rzeczy na dłuŜsza metę 

nie moŜna przewidzieć poniewaŜ moŜe nadejść  nawałnica, która w godzinę czasu 

doprowadzi do klęski – są to Ŝywioły z którymi bardzo cięŜko walczyć. W naszej 

sytuacji przewidywalna powódź nam nie zagraŜa, u nas moŜe wystąpić taka sytuacja, Ŝe 

nadejdzie nawałnica i to ona moŜe doprowadzić do zniszczeń. Jeśli chodzi natomiast o 

przygotowanie do powodzi, Gmina posiada worki na piasek, są wyznaczone miejsca w 

których naleŜy się schronić, w obecnej chwili Świętokrzyski Urząd Wojewódzki uznał, 

Ŝe kaŜda Gmina ma być pod ich nadzorem i musi opracować plan powodziowy. Jak 

kaŜdy samorząd na wypadek klęski jesteśmy przygotowani, moŜemy podjąć działania 

natomiast na ile one będą skuteczne będzie zaleŜało od siły z jaką nadejdzie nawałnica 

lub inna Ŝywioł. 

− w sprawie Związku Międzygminnego „Gazociąg” - związek w tej chwili stał się 

martwym tworem, o doprowadzeniu gazu do Działoszyce naleŜałoby równieŜ 

rozmawiać z Gminami  Proszowice, Kazimierza Wielka, Skalbmierz. Widocznie firmą  

nie opłaca się budować gazociągu w takich obszarach. Jeśli natomiast chodzi o 



ogrzewanie, złoŜyli śmy w tej sprawie wnioski, najprawdopodobniej zostały zmienione 

zasady poniewaŜ miały  być finansowane z Funduszu Spójności, jak się potem okazało 

nie moŜna z Funduszu finansować podmiotów prywatnych. Składki członkowskie  to  

obecnie   300 złotych.  

 

Pan Radny Rady Miejskiej Andrzej Kołpak – dotyczy kanału burzowego na Placu 

Partyzantów , obok mieszkań Pana Nowaka, który kilkakrotnie w ciągu roku przy silnych 

opadach deszczu zostaje zalewany, cała woda płynąca od strony szkoły płynie na rynek, 

Ŝadna z kratek ściekowych w rynku nie odbiera wody która w ostateczności kumuluje się 

koło Pana Nowaka, gdyby wykorzystać kanał który znajduje się koło szkoły to 80% opadów 

nie trafiła by do centrum miasta. 

Pan Burmistrz Miasta i Gminy – Zdzisław Leks – z Programu Integracji Społecznej, który 

realizowany był w naszej Gminie   została utworzona druŜyna piłkarska młodzików , w 

obecnej chwili program się skończył, wiemy ze istnieje Świt, który formalnie nie działa i 

nie moŜna zwołać jego zebrania poniewaŜ nie ma on członków.   Pan Burmistrz 

zaproponował   aby utworzyć stowarzyszenie równoległe do Świtu, które zajmowało by się 

prowadzeniem nowo powstałej druŜyny piłkarskiej, dlatego zwrócił się  opinie  w tej 

sprawie   do radnych. 

Po przeanalizowaniu propozycji Pana Burmistrza  radni  wyrazili zgodę i poparli pomysł 

Pana Burmistrza o utworzeniu stowarzyszenia , które będzie zajmować się nowo powstałą 

druŜyną piłkarska młodzików. 

 

Pan Radny Rady Miejskiej – Józef Szaleniec – w sprawie oświetlenia miasta Działoszyce i 

wcześniejszego zapalania lamp. 

Pan Burmistrz Miasta i Gminy Działoszyce Zdzisław Leks – zwrócę uwagę zakładowi 

energetycznemu aby tzw. „zwłoka” między zachodem słońca a zmierzchem była 

zmniejszona co spowoduje, Ŝe lampy będą zapalać się wcześniej. 

Do pkt 9 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Zygmunt Saracki podziękował wszystkim przybyłym i zakończył obrady sesji. 

 
Protokołowała 

Agnieszka Iwan 


